
 1 

PROTOKÓŁ NR XXXVIII/2017 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 28 września 2017 roku 

 

 Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu  

28 września 2017 roku w sali konferencyjnej w Nowym Mieście nad Pilicą i 

trwała od godz. 1200  do godz. 1400. 

  

Obradom sesji przewodniczył pan Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności załącznik nr 1 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na 

sali obrad obecnych było 10 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy          p. Mariusz Dziuba 

2. Sekretarz Miasta i Gminy         p. Edyta Staniszewska 

3. Skarbnik Miasta i Gminy          p. Ewa Bator 

4. Dzielnicowy Miasta i Gminy 

 Nowe Miasto nad Pilicą                                    asp. sztab. Wojciech Orzeszek 

5. Adwokat                                                                    p. Tomasz Rychlicki 

6. Przewodniczący Gminnej Rady Seniorów                p. Jan Trzaskowski 

7. Kierownik Miejsko - Gminnego Ośrodka  

Pomocy Społecznej w Nowym Mieście nad Pilicą       p. Urszula Gil 

8. Nowy kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka  

Pomocy Społecznej                                                       p. Lucyna Senator 

9. Przedstawiciel gazety Jabłonka                                 p. Dominik Górecki 

10. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto 

nad Pilicą wg załączonej listy obecności załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu.   

   

PKT 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha przedstawił 

zebranym proponowany porządek obrad: 

1. Przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji. 

3. Wystąpienie zaproszonych gości. 

4. Podziękowanie za wieloletnią pracę Pani Urszuli Gil kierownikowi Miejsko - 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

5. Przedstawienie wyłonionego w trybie konkursu nowego kierownika Miejsko 

– Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym Mieście nad Pilicą Pani 

Lucyny Senator. 
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6. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji. 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą za okres międzysesyjny.  

8. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2017 - 2022.   

c) zmiany Statutu Żłobka Samorządowego prowadzonego przez Gminę Nowe 

Miasto nad Pilicą. 

d) zmiany Uchwały Nr XVI/94/2015 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą z dnia 26 listopada 2015 roku w sprawie zatwierdzenia składu osobowego 

Młodzieżowej Rady Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą. 

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

12. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi, bądź propozycje do 

proponowanego porządku obrad. Nie zgłoszono. Zaproponował zmianę 

porządku obrad, poprzez wycofanie projektu uchwały w Pkt.9 ppkt. d i 

wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/71/2015 

Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 24 września 2015 roku w 

sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą i 

nadania jej statutu.   

Przystąpiono do głosowania proponowanego porządku obrad. W głosowaniu 10 

za na stan obecnych na sali 10 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Na salę obrad o godz. 12.10 przybył radny Kazimierz Tomczyk.  

 

PKT 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poinformował,  

że protokóły z ostatnich sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą, 

odbyły się w dniu 31 sierpnia br. oraz 15 września br. były tradycyjnie 

wyłożone do wglądu w Biurze Rady i umieszczone na stronie internetowej 

Urzędu. W związku z tym zapytał czy są uwagi do protokołów  

z ostatnich sesji. 

Uwag nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołów.  

W głosowaniu jednogłośnie 11 za na stan obecnych na sali 11 radnych, przeciw  

– 0, wstrzymało się – 0. Protokóły z ostatnich sesji zostały przyjęte. 

 

PKT 3 

Głos zabrał dzielnicowy Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą asp. 

sztab. Wojciech Orzeszek. Odnotowano przypadki kradzieży jabłek prosto z 

sadu. Zachętą jest wysoka cena jabłka przemysłowego. Zaapelował, do 
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punktów skupów o czujność, do których mogą trafiać skradzione jabłka. Jeśli 

nie będzie zbytu nie będzie kradzieży. Rozpoczął się okres prac polowych 

prosił o zabezpieczanie swojego mienia. Zamykajmy mieszkania, bramy, 

garaże. Powróciły przestępstwa metodą na ,,wnuczka” oraz na ,,policjanta”.  

Ofiarami oszustwa padają zazwyczaj starsze osoby, którym człowiek podający 

się za członka rodziny lub policjanta poleca wypłacić oszczędności z banku.  

Na terenie naszej gminy odnotowano przypadki jazdy pod wpływem alkoholu. 

Prosił o rozwagę. Następnie prosił o zamontowanie elementów odblaskowych 

na pojazdach przewożących jabłka.  

Podziękował panu Burmistrzowi za wspieranie inicjatyw oddolnych za 

możliwość przyłączenia parkingu do oświetlenia miejskiego, panu 

Przewodniczącemu Rady za wyrażenie wsparcia za zlokalizowanie 

pomieszczenia na potrzeby członków Ogrodu Działkowego. 

 

PKT 6 

Przewodniczący Rady zaproponował przesunięcie kolejności rozpatrywanych 

punktów kolejno Pkt 6 Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji, 

następnie Pkt 4 i Pkt 5.  

Przewodniczący Komisji Gospodarczo - Budżetowej poinformował, że  

w okresie międzysesyjnym komisja odbyła wspólne posiedzenie Stałych 

Komisji Rady Miejskiej w dniu 26 września 2017 roku.  

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności 

do niniejszego protokołu oraz: 

1. Sekretarz Miasta i Gminy – p. Edyta Staniszewska 

2. Skarbnik Miasta i Gminy – p. Ewa Bator 

3. Sołtys wsi Rosocha -  p. Monika Włodarska 

4. Przewodniczący Osiedla Nr 3 – p. Zbigniew Loba 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady.  

   2. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

W Pkt.1 Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator zapoznała z projektem uchwały 

w sprawie:  

- zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok. 

- Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 

2017 – 2022. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał z projektami uchwał w sprawie: 

 - zmiany Statutu Żłobka Samorządowego prowadzonego przez Gminę Nowe 

Miasto    nad Pilicą. 

-  zmiany Uchwały Nr XXIV/175/2016 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą 

z dnia 17 listopada 2016 roku w sprawie zatwierdzenia składu osobowego 

Młodzieżowej Rady Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą. 
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W Pkt. 2 Radny Mirosław Bors zgłosił, że na drodze z Jankowic do Nowych 

Bielin mieszkaniec jednej z miejscowości wykonując prace polowe uszkodził 

nawierzchnię asfaltową.  

Radny prosił o uprzątnięcie chodnika przy cmentarzu w Nowym Mieście nad 

Pilicą. 

Sołtys wsi Rosocha Monika Włodarska zgłosiła problem oczyszczania szamba 

przy budynku komunalnym w tej miejscowości. 

Przewodniczący Osiedla Nr 3 Zbigniew Loba prosił o dostawienie dwóch 

pojemników na odpady komunalne na osiedlu nr 3. 

Radny Mariusz Fandrych wnioskował o uzupełnienie pobocza na drodze 

powiatowej w kierunku Sacin – Olszowa Wola (dojazd do Rosochy od Sacina). 

Przewodniczący Rady wnioskował: 

- o montaż lustra drogowego we wsi Pobiedna. Lustro zwiększy bezpieczeństwo 

poprawiając pole widzenia dla kierowców wyjeżdżających ze swoich posesji 

(wyjeżdżając od posesji S. Gąsiorowskiego). 

- o zamontowanie dwóch progów zwalniających na ul. Ogrodowej koło sklepu  

z art. szkolnymi i od strony Pobiednej naprzeciw byłego przedszkola.  

Radna Iwona Lepa wnioskowała o zamontowanie progu zwalniającego na ul. 

Bielińskiego.  

Wiceprzewodnicząca Rady prosiła o informowanie mieszkańców o bezpłatnych 

szczepieniach ochronnych przeciwko grypie. 

Sołtys wsi Rosocha Monika Włodarska prosiła o wzmożone patrole policji przy 

szkołach zwłaszcza tam gdzie występuje wzmożone natężenie ruchu 

drogowego. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej Iwona Lepa 

poinformowała, że w okresie międzysesyjnym komisja odbyła posiedzenie  

w dniu 26 września br.  

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności 

do niniejszego protokołu oraz: 

1. Sekretarz Miasta i Gminy    p. Edyta Staniszewska 

2. Skarbnik Miasta i Gminy     p. Ewa Bator 

3. Pracownik U M i G     p. Karolina Morawska 

4. Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej 

z oddziałami gimnazjalnymi  w Nowym Mieście nad Pilicą     p. Teresa 

Musiałowska 

5. Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego 

w Nowym Mieście nad Pilicą                                       p. Jolanta Kosiacka 

Posiedzeniu przewodniczyła p. Iwona Lepa – Przewodnicząca Komisji 

Oświatowo - Społecznej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 
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1. Zapoznanie się z funkcjonowaniem klas przedszkolnych przy Publicznej 

Szkole Podstawowej z oddziałami gimnazjalnymi im. Karola Wojtyły w Nowym 

Mieście nad Pilicą w zakresie stawek żywieniowych, jadłospisu, ilości dzieci, 

opieki medycznej.  

2. Współpraca pomiędzy Publiczną Szkołą Podstawową z oddziałami 

gimnazjalnymi im. Karola Wojtyły w Nowym Mieście nad Pilicą, a Liceum 

Ogólnokształcącym w Nowym Mieście nad Pilicą. W Pkt. 1 dyrektor Teresa 

Musiałowska przedstawiła informacje o przygotowaniu szkoły do zajęć, jeśli 

chodzi o klasy szkolne. Otrzymaliśmy informacje, że w szkole są 4 oddziały grup 

przedszkolnych:  

I grupa 6-latki liczy 16 dzieci, 

II grupa 6-latki liczy 16 dzieci, 

III grupa 4-5 latki liczy 18 dzieci, 

IV grupa 3-latki liczy 13 dzieci. Komisję zainteresowana była czy dzieci mają 

wyżywienie, zapewnioną opiekę medyczną, zajęcia dydaktyczne. Pani dyrektor 

odpowiedziała, że zajęcia dydaktyczne prowadzone są zgodnie z wymogami, 

które odnoszą się do tych oddziałów. Dzieci klas przedszkolnych objęte są 

dożywianiem. Stawka żywieniowa wzrosła o 1, 00zł. w stosunku do roku 

ubiegłego w porozumieniu z dyrektorem Publicznej Szkoły Podstawowej im. 

Stefana Wyszyńskiego. Dzieci mają obiad i podwieczorek. Pani dyrektor 

przedstawiła przykładowy jadłospis, który jest w tejże placówce. Jadłospis spełnia 

wszystkie wymogi. Dzieci z oddziałów przedszkolnych same przynoszą śniadania 

w związku z tym, że kuchnia nie dałaby rady przygotować śniadanie 

najmłodszym i później wydać posiłki obiadowe. Wszystkich dzieci, które są 

objęte dożywianiem jest około 140 osób. Jeśli chodzi o opiekę medyczną 

wszystkie dzieci są objęte opieką medyczną. Pielęgniarka pracuje dochodząca 

cztery razy w tygodniu po trzy godziny. Objęte opieką medyczną są 6 latki, dzieci 

szkoły podstawowej, gimnazjum. Pielęgniarka nie ma w zakresie swego działania 

opieki 3-4-5 latków. Dzieci przebywają na świeżym powietrzu. Niebawem będzie 

plac zabaw.  

W Pkt. 2 Komisja pytała o możliwość na prośbę dyrektor Liceum 

Ogólnokształcącego Jolanty Kosiackiej o możliwość korzystania młodzieży 

liceum z hali gimnastycznej, która przynależy do gimnazjum. Pani dyrektor 

Musiałowska przedstawiła harmonogram zajęć sportowych na hali sportowej. 

Młodzież licealna nie ma możliwości korzystania z hali w związku z tym, że 

wzrosła liczba klas i takiej możliwości nie ma. Jeżeli chodzi o korzystanie  

z zajęć tzw. sks-ów przez młodzież licealną pani dyrektor Musiałowska 

powiedziała, że nie widzi problemu po uzgodnieniu harmonogramu. To 

wniosek, że przydałaby nam się większa hala albo jeszcze jedna. Komisja 

wnioskowała o uporządkowanie terenu pod budowę placu zabaw przy 

Publicznej Szkole Podstawowej z oddziałami przedszkolnymi, aby koszt 

zadania poniósł Urząd. Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej Teresa 
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Musiałowska prosiła o zabezpieczenie środków finansowych w budżecie na 

wyposażenie gabinetu profilaktycznego. Na tym posiedzenie zakończono. 

 

PKT 4 

Pan Burmistrz złożył podziękowania za wieloletnią pracę pani Urszuli Gil 

kierownikowi Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym 

Mieście nad Pilicą. Jesteśmy bogaci nie przez to, co posiadamy, ale przez to, 

czym potrafimy się dzielić. A pani potrafiła się dzielić swym sercem powiedział 

pan Burmistrz. Na pomoc pani zawsze można było liczyć, chociaż nie zawsze 

ci, z którymi się pani spotykała w pracy, byli za te pomoc wdzięczni. 

Podziękował za lata pracy dla naszej gminy, dla mieszkańców. Wręczył także 

pani kierownik pamiątkową statuetkę. Na sali rozległy się oklaski.  Pani 

kierownik podziękowała i pogratulowała swojej następczyni pani Lucynie 

Senator, która została nowym kierownikiem.  

 

PKT 5 

Pan Burmistrz pogratulował pani Lucynie Senator, która wygrała konkurs 

na stanowisko kierownika MGOPS, która ma spore doświadczenie w pracy 

pomocy społecznej, pracuje od 11 lat w ośrodku. Życzył jak najlepszych 

stosunków z urzędnikami, żeby podopieczni nie sprawiali problemów i żeby po 

wielu latach, kiedy przyjdzie taki dzień jak pani Uli, żeby usłyszeć również dużo 

ciepłych słów na temat swojej pracy. Mało zmartwień i kłopotów w dniu 

codziennym. Na sali rozległy się oklaski.   

 

Pani Gil została zatrudniona była w 1974 roku, jako pracownik socjalny w 

nowomiejskim szpitalu, który był Działem Terenowym Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Rawie Mazowieckiej. W roku 1975 nastąpiła reorganizacja 

zlikwidowano powiaty, Nowe Miasto zostało przyłączone do województwa 

radomskiego. Lecznica stała się Zakładem Opieki Zdrowotnej w Nowym 

Mieście nad Pilicą z Działem Terenowym Przysucha. Utworzono w nim pomoc 

społeczną pod nazwą Dział Służb Społecznych, w którym pełniła funkcję 

kierownika. W 1990 roku następuje ponownie reorganizacja administracyjna 

razem z Jackiem Kuroniem brała udział w tworzeniu w pracach nad tworzeniem 

nowej ustawy o pomocy społecznej. Miała mały sukces, bo chciała, aby pomoc 

społeczna stała się zadaniem samorządów a nie służby zdrowia i to się udało. Na 

przestrzeni lat były organizowane kolonie, pomoc dla dzieci z miejscowości 

popowodziowych. Pani kierownik podziękowała samorządowcom, sołtysom  

i pozostałym mieszkańcom gminy. Zamierza oddać się swojej pasji, jaka jest 

historia Nowego Miasta nad Pilicą. 

 

Głos zabrała Lucyna Senator, która wygrała konkurs na stanowisko kierownika 

MGOPS-u. Od 11 lat pracuje w ośrodku, więc zna problematykę społeczności 
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lokalnej. Jako kierownik będzie starała się realizować jak najlepiej misję 

pomocy społecznej, czyli pomaganie naszym mieszkańcom, integrowanie ich 

i zapobieganie patologiom społecznym. Mam nadzieję, że współpraca z panem 

burmistrzem, radą miejską i mieszkańcami będzie układała się jak najlepiej-

powiedziała.  

 

Dzielnicowy Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą asp. sztab. 

Wojciech Orzeszek podziękował pani Urszuli Gil za wieloletnią współpracę i 

życzył pani Lucynie Senator, dobrej współpracy i aby wizerunek naszego 

miasta, burmistrza, przewodniczącego, radnych był dobry i nie rzucał się w oczy 

tylko służył społeczeństwu. Podziękowania dla p. Urszuli Gil i życzenia dla 

nowej kierownik MGOPS złożyli również Przewodniczący Rady Miejskiej 

Tomasz Pietrucha i Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Zaraś. 

 

PKT 7 

Burmistrz Miasta i Gminy Mariusz Dziuba przedstawił sprawozdanie  

z działalności za okres międzysesyjny tj. od 31.08.2017r. do 28.09.2017r.  

01.09. spotkanie z przedstawicielami firmy DREWBUD likwidacja dzikich 

wysypisk na terenie gminy Nowe Miasto, objazd terenu gminy, pielęgnacja 

drzew, które zagrażają bezpieczeństwu, które nie wszystkie, znajdują się na 

naszym terenie – objazd terenu Łęgonice oraz Żdżary, 

04.09. rozpoczęcie roku szkolnego we wszystkich placówkach na terenie naszej 

gminy,    

05.09. spotkanie z mieszkańcami Bełek w sprawie drogi – wytyczenie, 

utwardzenie ewentualnie prośba o asfalt, 

- spotkanie z przedstawicielem firmy ochroniarskiej SOKÓŁ – naprawa 

monitoringu, który mamy na terenie miasta, 

06.09. udział w spotkaniu wspólnie z Przewodniczącym Rady w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska w Warszawie w sprawie wniosku wodno-

kanalizacyjnego oraz uzyskanie środków na zagospodarowanie terenów nad 

rzeką Pilica, 

07.09. spotkanie z dyrektorem Domu Kultury – dokonanie przeglądu 

remontów, które są tam wykonywane oraz zapoznanie z planem prac na 

następny rok poszczególnych grup, które tam będą korzystały. W ukończeniu są 

sale remontowane na drugim piętrze, 

- spotkanie z mieszkańcami Żdżar w sprawie pielęgnacji kasztanów, zapoznanie 

się z problemem wyczyszczenia rowu przynależnego do poszczególnych 

posesji. W poprzedniej kadencji doszło do zamiany drogi, która była w środku 

posesji parafialnej. Sprawa nie jest uregulowana.  

11.09. spotkanie z przedstawicielami jednostki wojskowej z Ogrodzieńca  

w sprawie zaplanowanej uroczystości – Piknik Militarny i innych 

uroczystościach w 2018 roku, 
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12.09. spotkanie z przedstawicielami Polskiej Agencji Rozwoju i Przemysłu. 

Kolejne odbyło się na sesji wyjazdowej koło Sandomierza, które dotyczyło 

rozwoju Tarnobrzeskiej Strefy Przemysłowej. W celach promocyjnych została 

wydana nowa ulotka na temat naszej strefy. Zainteresował przedstawicieli 

Strefy Rozwoju Przemysłu będą prowadzone rozmowy jest szansa na 

zagospodarowanie tej strefy.  

- spotkanie z dyrektorem Domu Kultury na temat pracowników, którzy tam 

pracują – forma zatrudnienia, za co będą odpowiedzialni.  

15.09. sesja nadzwyczajna, 

- spotkanie z dyrekcja SPZOZ w sprawie organizacji szczepień ochronnych 

przeciw grypie dla mieszkańców powyżej 65-go roku życia. Podziękował 

radnym za inicjatywę pani Wiceprzewodniczącej Rady Elżbiecie Zaraś, 

Przewodniczącemu Rady Tomaszowi Pietrucha.  

Wpłynęło telefoniczne zapytanie, dlaczego w Żdżarach nie ma takich 

szczepień. Po rozmowach, z panią dr. E. Zaraś techniczne sprawa ta jest 

możliwa. Jest tam brak zaangażowania ze strony pana doktora Wąsikowskiego 

by dokonano szczepień w tej Przychodni. Ale tak jak pani doktor Zaraś 

powiedziała sprawa już się wyjaśniła i jest załatwiona pozytywnie.  

Zakupiono dla SPOZ lodówkę gdzie szczepionki będą przechowywane  

i dodatkowe urządzenie do fizjoterapii, z którego korzysta bardzo wielu 

mieszkańców. 

- dobyło spotkanie z przedstawicielami szkół i organizacji pozarządowych 

sprawie organizacji Zjazdu Nowych Miast w Europie w 2018 roku. Było to 

pierwsze spotkanie, na którym zastanawiano się nad zawiązaniem komitetu 

organizacyjnego. Komitet nie jest w pełni zawiązany, bo niektóre osoby jeszcze 

będą do niego przynależały. Natomiast z tymi organizacjami, które są na 

naszym terenie z przedstawicielami policji, dyrektorami szkół takie spotkanie 

się odbyło. Dni Zjazdu planowane są od 1.06.do 03.06.2018r.  

17.09. udział w dożynkach prezydenckich w Spale, 

19.09. odbiór drogi lokalnej w Domaniewicach, 

- objazd dróg wiejskich. Pan Burmistrz przekazał, że podczas wykonywania 

prac polowych mieszkaniec msc. Nowe Bieliny zaorał odcinek drogi asfaltowej.  

Obecnie droga wymaga naprawy. Zaapelował, że w takich sytuacjach 

właściciele działek będą ponosić konsekwencje.    

20.09. podpisanie protokołu pokontrolnego w Urzędzie Skarbowym w Grójcu, 

- spotkanie z przedstawicielami firmy zajmującymi się sprawami Oświaty Gmin 

Wiejskich, 

- spotkanie z przedstawicielem Stowarzyszenia Młyn z Gostomii, 

21.09. podpisanie umów z panią Skarbnik w Urzędzie Marszałkowskim  

w Warszawie, 

- spotkanie z Towarzystwem Przyjaciół Nowego Miasta, 

22.09 spotkanie z przedstawicielami Lasów Państwowych w Grójcu i w 

Radomiu, które dotyczyło inwestycji drogowych i wsparcia realizacji 
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ogrodzenia na terenie naszej jednostki. W roku bieżącym otrzymaliśmy ok. 

300 000, 00zł. na budowę drogi w kierunku Ulowa. W związku z tym, że 

zmieniły się zapisy w ustawie nie możemy wykonać drogi w kierunku Prosna. 

Zadanie będzie realizowane w przyszłym roku budżetowym,   

- udział w spotkaniu z okazji 20 – lecia Tarnobrzeskiej Strefy Ekonomicznej – 

koło Sandomierza,  

25.09. udział w spotkaniu z przedstawicielami wolontariatu w sprawie projektu, 

który będzie realizowany w Ośrodku Szkolno – Wychowawczym. Projekt dla 

dzieci niepełnosprawnych w ramach, którego będą mogły korzystać m. in. z 

wyjazdów.  

- spotkanie z dyrektorem szkoły podstawowej z oddziałami gimnazjalnymi. 

Przegląd pomieszczeń, które zostały oddane do remontu. Zapoznanie się z 

problemem wygospodarowania pomieszczenia na gabinet lekarski 

najprawdopodobniej będzie to po pracowni chemicznej. Występujemy o 

dofinansowanie na doposażenie tego gabinetu. 

- spotkanie z przedstawicielem firmy Sinevia, która zajmie się wycinką drzew 

na terenie jednostki wojskowej. Współpraca z Lasami Państwowymi dotyczy 

również ogrodzenia jednostki. Pojawiło się wiele problemów ogrodzenie nie 

przebiega tam gdzie powinno. Nie zgadza się z naniesionymi granicami posesji 

na mapach.  

26.09. spotkanie w Warszawie seminarium pod tytułem ,,Programy wsparcia 

rozwoju jednostek samorządu terytorialnego - instrumenty, źródła, 

perspektywy”. Zorganizowane dla prezydentów, wójtów, burmistrzów  

w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych.    

27.09. spotkanie z przedsiębiorcami z naszego terenu w sprawie możliwości 

perspektyw rozwoju budowy kilku hali na terenie naszego miasta, zgodności  

z planem zagospodarowania przestrzennego, 

- objazd dróg w Gostomii.  

- spotkanie w Publicznej Szkole Podstawowej z oddziałami gimnazjalnymi, 

- spotkanie w Ośrodku Domu Kultury. 

W czasie okresu sprawozdawczego burmistrz przekazał, kolejno uczestniczył: 

- w dwóch zebraniach sołeckich w msc. Żdżary i Gostomia. Zapoznał się  

z środkami funduszu sołeckiego i z potrzebami mieszkańców, 

- wspólnie z panią Sekretarz w Pikniku Rodzinnym w Jankowicach. 

Podziękował pani sołtys za zaangażowanie i wpływ na mieszkańców za 

przygotowanie pikniku.  

 

Pan Burmistrz przedstawił wnioski, które zostały przekazane na posiedzeniu 

komisji. Jeśli chodzi o uzupełnienie pobocza na drodze powiatowej w kierunku 

Rosocha – Sacin, montaż lustra drogowego we wsi Pobiedna, spowalniacz przy 

ul. Ogrodowej, ul. Bielińskiego. Prosił, aby zadania te były kierowane do 

Zarządu Dróg Powiatowych. Natomiast, jeśli chodzi o wykonanie spowalniaczy 

przy ul. Ogrodowej chciałby przy współudziale ze Starostwem Powiatowym  
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w Grójcu wyremontować tę drogę. I wówczas zamontować spowalniacze przy 

zgodzie mieszkańców.  

PKT 8 

Przewodniczący Rady przekazał informacje o pismach, które wpłynęły do 

Biura Rady: 

- z dn.5.09.2017r. od Prokuratury Rejonowej w Grójcu nadesłania uchwał dot. 

warunków podłączenia do gminnych sieci wodociągowych, kanalizacji 

sanitarnej i kanalizacji ogólnej w gminach. 

- z dn.18.09.2017r. wniosek Rady Osiedla Nr 3 o wpisanie zadań 

inwestycyjnych na 2018 rok. 

- z dn. 20.09.2017r. od Krajowego Biura Wyborczego w Radomiu w sprawie 

nazewnictwa ulic. 

Przewodniczący Rady przekazał informację o uzupełnieniu składu osobowego 

Młodzieżowej Rady Gminy i Gminnej Rady Seniorów.  Planowane posiedzenia 

początek października. 

Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Rady Elzbieta Zaraś podziękowała za środki 

finansowe na zakup lodówki z przeznaczeniem na przechowywanie szczepionek 

przeciw grypie oraz urządzenia do fizjoterapii. Natomiast, co do szczepień 

prowadzonych w Żdżarach sprawa została załatwiona zostały dostarczone 

szczepionki i mieszkańcy Żdżar i okolic mogą się zgłaszać na szczepienia do 

Przychodni w Żdżarach. Zachęciła do szczepienia przeciw grypie. Powikłania 

po grypie są często tragiczne, ponieważ u osób obciążonymi chorobami 

dodatkowymi u osób starszych mogą spowodować nawet śmierć. Szczepienia 

rozpoczęto 18 września.  

 

Przewodniczący Rady poinformował do 30 września br. składamy wnioski o 

wpisanie zadań inwestycyjnych na 2018 rok. Zaprosił do udziału w 

posiedzeniach komisji. W opracowaniu jest regulamin korzystania ze świetlic 

wiejskich, do których prawo użytkowania ma samorząd. Chcielibyśmy, aby 

regulaminy były przygotowane wspólnie z sołectwami zanim zostaną 

przedstawione na posiedzeniach komisji. Odbędzie się spotkanie, na którym 

zostanie przedstawiony projekt regulaminu korzystania ze świetlic. Następnie 

przekazał, że w większości spotkaniach uczestniczył wraz z Burmistrzem. 

Poprosi panią Urszulę Gil o przygotowanie artykułu powstania Miejsko 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

Przewodniczący Rady złożył życzenia z okazji 35-lecia Rodzinie Ogrodów 

Działkowych.  

Spytał czy są pytania. Nie zgłoszono. 

 

PKT 9a 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok. 
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Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator omówiła załączniki do niniejszej 

uchwały. 

 

Sale obrad opuścił o godz. 13.35 radny Dariusz Dziurowicz. Powrócił na salę 

obrad o godz. 13.40.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu za – 11 radnych przy obecnych na sali 11 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXXVIII/240/2017  w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu. 

 

  PKT 9b 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2017-20122. Skarbnik Miasta i Gminy p. 

Ewa Bator omówiła objaśnienie do niniejszej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej spytał czy są pytania lub uwagi do w/w 

projektu uchwały. Nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 

za – 11 radnych przy obecnych na sali 11 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się – 

0 uchwalono uchwałę Nr XXXVIII/241/2017 w przedmiotowej sprawie. 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

  PKT 9c 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Żłobka Samorządowego 

prowadzonego przez Gminę Nowe Miasto nad Pilicą. 

Przewodniczący Rady Miejskiej spytał czy są pytania lub uwagi do w/w 

projektu uchwały. Nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 

za – 11 radnych przy obecnych na sali 11 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się 

– 0 uchwalono uchwałę Nr XXXVIII/242/2017 w przedmiotowej sprawie. 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

  PKT 9d 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/71/2015 Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 24 września 2015 roku w sprawie 

utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą i nadania 

statutu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej spytał czy są pytania lub uwagi do w/w 

projektu uchwały. Nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 

za – 11 radnych przy obecnych na sali 11 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się 

– 0 uchwalono uchwałę Nr XXXVIII/243/2017 w przedmiotowej sprawie. 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
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 PKT 10 

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

PKT 11 

Wolnych wniosków i oświadczeń radnych nie zgłoszono.  

 

PKT 12 

Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz 

Pietrucha zamknął o godz. 14.00 obrady sesji Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą. Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na nośniku 

cyfrowym i stanowi integralną część protokołu.  

 

Protokółowała               Przewodniczył  

                                                                             Przewodniczący Rady Miejskiej 

Marzena  Białas                                                           mgr Tomasz Pietrucha 

 


